

No.18 Xuezheng Str.Xiasha University Town, Hangzhou,Zhejiang,310018 P.R.China Fax: 86 571 28877312 http://www.zjsu.edu.cn

管理工程与电子商务学院关于对硕士国际生 HASSAN AHMED HAMID HUSSEIN 作退学处理的决议

(2025年党政联席会议决议通知单3号)

根据《浙江工商大学研究生学历国际学生学籍管理规定》(浙商大外(2021) 124号)第七章第三十条第(二)款规定(相关条款后附),经管理工程与电子 商务学院 2025年7月1日党政联席会决议通过,拟对以下1名硕士国际生予以 退学处理。

HASSAN AHMED HAMID HUSSEIN, 学号 20020209005, 该生已满最长学制 5年,但未完成学业。

浙江工商大学管理工程与电子商务学院 二〇二五年七月一日

Decision of the School of Management and E-Business on the Withdrawal of
International Master Student HASSAN AHMED HAMID HUSSEIN

(2025 the SME Party and Administration Joint Meeting Resolution Notice No. 3)

According to the *Measures for the Administration of Full-time Postgraduate International Students' Status in Zhejiang Gongshang University* (ZJSU Foreign Affairs (2021) No. 124), Section (2) of Article 30 of Chapter 7 (attached the relevant provisions), On July 1, 2025, the SME Party and Administration Joint Meeting decided to withdraw the following international master student.

HASSAN AHMED HAMID HUSSEIN, Student number 20020209005, who has completed the maximum five-year study period but has not finished his studies.

Zhejiang Gongshang/University School of Management and E-Business

July 1, 2025

《浙江工商大学研究生学历国际学生学籍管理规定》 (浙商大外〔2021〕124号)

第七章 退学

第三十条 国际学生有下列情形之一,学校可予以退学处理:

(二)在规定期限(含批准延期)内未修完培养计划规定课程,或未完成学业的。

Measures for the Administration of Full-time Postgraduate International Students'
Status in Zhejiang Gongshang University
(ZJSU Foreign Affairs (2021) No. 124)

Chapter 7 Withdrawal

Article 30 International students who fall under any of the following circumstances shall be expelled from the University:

(2) Failing to complete the courses stipulated in the training plan or fail to finish their studies within the prescribed period (including the approved extension).